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Икономически въпроси /ПК по ИВ/

ПРОТОКОЛ № 44
Днес, 20.06.2022, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Елена Чамуркова
• Мариян Арабаджиев

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• ДеянКуздов
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Присъствали още
Дияна Козовска - Началник отдел "ЧР"
Димчо Йовков - отдел "УС"

1 - 1593-1 / 01.02.2022: Подготвяне на проекти за решения по чл. 47, ал. 2 от Наредба за условията 
и реда за упражняване правата на собственост в търговски дружества, участието в граждански 
дружества и сключването на договори за съвместна дейност от Община Велико Търново, 
включващи определяне на стратегическите цели и предизвикателства за публичното предприятие, 
критериите за подбор и методиката за оценка на кандидатите, и назначаване комисия/и за 
номиниране и провеждане на конкурсни процедури за избор на управители на общинските 
публични предприятия
Становище на комисията: След направена проверка председателят на комисията съобщи, че 
заседанието няма необходимия кворум да започне своята работа, тъй като присъстват трима 
членове на комисията.

Дневен ред

16.00 ч.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
СТДМ/

ПРОТОКОЛ № 32
Днес, 21.06.2022, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• СунайМунков 

Присъствали още
Румен Петров - директор Младежки дом 
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Зорница Кънчева - началник отдел "Околна среда"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"

Дневен ред

1 - 2194 / 27.05.2022: Информация за дейността на търговските дружества през 2021 г., в които
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2206 / 13.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за опазване на околната среда на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2208 /14.06.2022: Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за творческо 
определяне и разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различните форми за творческо 
развитие в Младежки дом - Велико Търново
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на Младежки дом и предлага 
на Великотърновски общински съвет следния проект за решение:
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1. По пи 5.1 в раздел I  от Статута - Стипендии за деца и младежи на родители с минимални 
доходи, утвърждава:
Ивалина___________г Николова -1 6  г., обучаваща се в Музикална школа - цигулка с музикален
педагог Веселин Върбанов;
Елица 1 Христова -13  г., обучаваща се в Музикална школа - цигулка с музикален
педагог Петя Владкова;
Биляна Тодорова -13  г., обучаваща се в Музикална школа - флейта с музикален
педагог Жана Шимидова;
Мериам ж . Омар -12  г., обучаваща се в Музикална школа - пиано с
музикален педагог Светлана Арнаудова;
Кремена ~ Банкова -9  г., обучаваща се в Музикална школа - пиано с музикален педагог
Светлана Арнаудова.

2. По т. 5.2 в раздел I  от Статута - Стипендии за деца и младежи с проявени творчески 
възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, национални и 
международни конкурси, утвърждава:
Натали \ Стефанова -10  г., обучаваща се в Музикална школа - пиано с музикален
педагог Мариана Тодорова;
Радина ( , Бонева -12  г , обучаваща се във ”Виргиния балет " с балетен педагог
Виргиния Казарина;
Богдана. Лещакова -1 7  г., обучаваща се във ”Виргиния балет " с балетен педагог
Виргиния Казарина;
Кристин 1 Сутрова -15  г., обучаваща се във ”Виргиния балет” с балетен педагог
Виргиния Казарина;
Лея 1 Николова - Юг., обучаваща се във "Виргиния балет” с балетен педагог Виргиния
Казарина;
Красияна. Гърдева -11 г., обучаваща се във ”Виргиния балет ” с балетен педагог
Виргиния Казарина;
Иван. Кидиков -12  г., обучаващ се в Музикална школа - акордеон с музикален педагог
Станимир Демирев.

ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2209 /17.06.2022: График на заседанията на ВТОбС за второ полугодие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2210 /17.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за възлагане извършването на 
дейности, свързани с подготовката за приватизация или със следприватизационен контрол, 
включително процесуално представителство в Община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2214 / 17.06.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велиш Търново 
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - по коя пазарна оценка трябва да се продаде 
М. Джартова - заявителят си е приложил оценка, която са възложили те. Смята, че 
Общината не е длъжна да се съобрази с тази оценка, поради което е възложила оценяването 
на оценителя, е който работи Общината - иИнвестстрой-92" ЕООД.
М. Михалев - колко е разгърнатата площ и има ли някаква оценка на състоянието на 
сградата.
М. Джартова - изключително лошо физическо състояние, тъй като не се стопанисва повече от 
15 години. Получила е информация, че собственикът на "Щастливеца" е изкупил частите на
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ТД "Трапезица", които има в този имот. Така че остават двама собственици на имота - 
Общината и собственика на р-т "Щастливеца". Разгърнатата площ е 1765,90 кв.м.
Д. Куздов - а при тази нова продажна цена има ли информация какви са намеренията на 
купувача или няма такъв тип диалог.
М. Джартова - не поддържа комуникация. Това е цената на Общината, която счита за 
обективна.
Е. Чамуркова - има ли комуникация между собствениците дали ще се съгласят на тази цена. 
М. Джартова - не може да отговори на този въпрос.
Е. Чамуркова - а в случай, че не се сключи сделка, има ли друг вариант. Не може да отиде на 
приватизация, защото е съсобственост.
М. Джартова - длъжни са по закона за собствеността да предложат първо на съсобственика и 
единствено при негов писмен отказ могат да продадат частта на трето лице. Има опция за 
търг, ако има категоричен писмен отказ от съсобственика.
М. Михалев - за тези 15 години влагани ли са средства за стопанисване на обекта.
М. Джартова - от Общината не.
Е. Чамуркова - ако се стигне до сделка, как ще се харчат тези пари, кой може да обясни.
М. Джартова - ще си влязат в бюджета на Общината като местен приход. Как ще бъдат 
разпределяни зависи от ръководството на Общината.
Е. Чамуркова - тази година бюджетът беше приет малко по-късно, а входящият номер на 
заявлението, с което са показали интерес за изкупуването, е от февруари. Логично е да не се 
планира в бюджета, като не се е осъществила тази сделка, но все пак някакъв коментар, ако 
е възможно.
М. Джартова - не е включено и в годишната програма, защото тя се прие през декември 2021 
г. Може би е пропуск.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ-3

7 - 2221 /17.06.2022: Съгласие за кандидатстване на Сдружение" Баскетболен клуб Етьр - 49" с 
проект "Обновяване на съществуващата подова настилка в баскетболна зала на СК "Ивайло", 
финансиран от Министерство на младежта и спорта 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2224 / 17.06.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново / СК"Ивайло"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2225 / 17.06.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново /
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ-0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по
з с д /

ПРОТОКОЛ № 36
Днес, 21.06.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
д-р Мария Рачева - управител "КОЦ-Велико Търново" ЕООД 
д-р Теодора Чолакова - управител "ЦКВЗ-Велико Търново" ЕООД 
Димчо Йовков - отдел "УС"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Зорница Кънчева - началник отдел "ОС"
Жоро Ковачев - гл. експерт, дирекция "СДЗ"
Милена Стефанова - гл. експерт, дирекция "СДЗ"

Дневен ред

1 - 2194 / 27.05.2022: Информация за дейността на търговските дружества през 2021 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - въпрос по отношение дружеството "Бтър-1924",
няма ли някакви правни дела и искания да излезе Общината от това съдружие.
д-р Н. Стойнов - този въпрос е от много време.
д-р М. Калейнски - а това дружество съществува ли в правния мир.
Д. Йонкова - не пуска отчети от 2012 г.
д-р М. Калейнски - това не е ли предпоставка за закриване на дружеството.
Д. Йонкова - управителят трябваше да направи процедура за това, да инициира това 
закриване, но той е в Турция.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2206 /13.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за опазване на околната среда на 
община Велико Търново
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - препоръка по отношение на предложеното
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изменение в чл. 39 - да бъде изписано е думи "тон" вместо съкращението "т.". Какви са 
аргументите за изменението на чл. 64, ал.1, т. 2. С какво увеличаването с 1 час на 
причиняването на шум и ползване на озвучителни и музикални уредби подпомага 
спокойствието на гражданите. Досега е до 22.00 ч., вносителят предлага да стане "до 23.00 ч". 
Кой законов документ се е променил, че се налага това изменение в наредбата.
3. Кънчева - не се е променил никакъв законов документ. Това са разпоредби, конто 
общинският съвет може да разшири. Това е предложение на база практиката, която са 
срещали. Става въпрос специално за празненствата през лятото, 
д-р Н. Стойнов - става въпрос най-вече за сватбите.
д-р М. Калейнски - предложението обаче няма разделение за зимно и лятно време.
Д. Чолаков - когато една наредба е твърде рестриктивна, тя води до натиск тя да не се спазва. 
Предлага комисията да направи предложение за зимно и лятно време за чл. 64, ал.1, т. 2 - 
лятното време да бъде до 23.00ч. за периода от 1 април - до 30 септември включително, а 
зимното време - до 23.00ч. за периода 1 октомври - 31 март включително, 
д-р Д. Андреева - до 22.00 ч. зимно време с какво се подпомага спокойствието, навън шум 
няма, всичко е в затворено пространство. Нека да остане 23.00 ч., както е предложено, 
д-р Н. Стойнов - това е най- вече за сватбите в с. Арбанаси.
3. Кънчева - и в махалата.
д-р М. Калейнски - и пак не става ясно с какво се подпомага спокойствието на гражданите, 
след като се предлага увеличаването с 1 час.
Д. Чолаков - оттегля предложението си.
д-р М. Калейнски - предложено е допълнение на с. Балван в чл. 48. Каква е идеята за 
допълнението.
3. Кънчева - защото там има въведени контейнери за разделно събиране на отпадъци. Само в 
изброените населени места има въведено разделно събиране на отпадъците.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2209 /17.06.2022: График на заседанията на ВТОбС за второ полугодие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2210 /17.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за възлагане извършването на 
дейности, свързани с подготовката за приватизация или със следприватизационен контрол, 
включително процесуално представителство в Община Велико Търново
Становище на комисията: Д. Йонкова - имаше предложение от общинския съвет, когато се 
правят продажби, да има допълнителен документ от дирекция "СУТ" дали попада в ОУП, 
който ще се включва в документацията. Ще се предоставя на вниманието на общинските 
съветници при разглеждане на документацията.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2216 /17.06.2022: Сключване на договор за управление на Общинско еднолично търговско 
дружество "Комплексен онкологичен център -
Велико Търново" ЕООД, до провеждане на конкурс
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - ако е възможно малко разяснение по 
отношение на конкурсните процедури.
Кр. Каракоцев - той е член на ПК по Икономически въпроси. Още не са изготвени 
критериите и целите, след което общинският съвет трябва да ги приеме, и чак след 
решението да се обявят конкурсните процедури.
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Комисията приема предложението:
ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2217 /17.06.2022: Сключване на договор за управление на Общинско еднолично търговско 
дружество " Център за кожно-венерически заболявания - Велико Търново" ЕООД, до провеждане 
на конкурс
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Д. Чолаков - приемат тези предложения "до конкурс", но няма яснота кога ще се проведе 
конкурс.

7 - 2227 /17.06.2022: Създаване на социална услуга "Дневен център за подкрепа на деца с тежки 
множествени увреждания и техните семейства", гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва Ж. Ковачев. /
Комисията приема предложението: '
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 35
Днес, 22.06.2022, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Зорница Кънчева - началник отдел "ОС"
арх. Дарина Стаматова - ст. експерт дирекция "СУТ"
Димчо Йовков - отдел "УС"
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД
жалбоподатели - жалба с Вх. № 2187/23.05.2022 г.

Дневен ред

1 - 2212 /17.06.2022: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.05.2022 
г. на Община Велико Търново 
Становище на комисията:

Докладва М. Маринов.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2

2 - 2215 /17.06.2022: Сключване на договор за управление на Общинско еднолично търговско 
дружество "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД, гр. Велико Търново", до
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провеждане на конкурс
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2209 / 17.06.2022: График на заседанията на ВТОбС за второ полугодие на 2022 г.
Становище на комисията: Якоб ван Бейлен - за кой месец е предвидено разглеждането на 
ГПОД. Предвидено ли е да има обществено обсъждане пред това и ще бъде ли достатъчно 
рано преди дебата в общинския съвет, за да може да се прилагат предложенията от граждани. 
Пл. Петров - това, че не е заложено в този график, не означава, че няма да се разглежда. Тук 
са заложени основни точки, които се разглеждат всяка година, и се приемат датите на 
заседанията. Това е една рамка просто.

Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2206 /13.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за опазване на околната среда на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва 3. Кънчева.
Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2210 /17.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за възлагане извършването на 
дейности, свързани с подготовката за приватизация или със следприватизационен контрол, 
включително процесуално представителство в Община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва Д. Йонкова.
Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2213 /17.06.2022: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 
ПУП - ПР, за изменение на ПУЛ на гр. Килифарево
Становище на комисията: Докладва арх. Д. Стаматова 
Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2214 /17.06.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Пл. Петров - по възможност, ако се осъществи сделката, 
средствата да бъдат насочени само и единствено към изграждане на публична 
инфраструктура.
Ст. Витанов - не само това, трябва да се знае за кои обекти точно да бъдат насочени.
Пл. Петров - изказването му е с пожелателен характер.
Якоб ван Бейлен - подкрепя приватизацията и се надява Общината да направи добра и 
честна сделка След като този хотел в сърцето на града над 15 години стои празен, трябва да 
се случи нещо, а "Щастливеца" има добър имидж. Тъй както са получили подробности за 
първите 3 купувания може ли да се даде информация за това дали и кога е изкупен останалия 
дял 2,60% и на каква цена.
Пл. Петров - това не е приватизация, а продажба.
П. Тюфекчиев - всичко е описано в протокола от сесията през м. септември 2012 г.
Т. Тодоров - в момента пазарните цени са високи и сега е момента да се продаде.
Якоб ван Бейлен - не получи отговор на въпроса за цената на изкупуването на дела на 
третият собственик преди 4 седмици.
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M. Джартова - при изкупуване частите на реституираните собственици всички нот.актове са 
приложени. По време на на подготовката на това предложение са получили информации, че 
фирмата-заявител е закупила и останалите 2,60 % ид. части, но администрацията няма как 
да знае за каква цена са се договорили два търговски субекта. Няма такава информация. 
Якоб ван Бейлен - Като се има предвид некоректната информация към момента и огромната 
разлика между двете оценки, предлага да се направят поне още две оценки на пазарната 
стойност, направени от независими регистрирани оценители, и да се отложи точката, докато 
тези оценки бъдат представени, заедно с пълната и коректна документация.
М. Джартова - не счита, че предложението е некоректно, Общината си остава собственик на 
93,91 %. Приложената оценка от заявителя е възложена от него, не смята, че Общината 
следва да се съобрази с оценката на заявителя. Общината е длъжна да си възложи оценка.
Т. Тодоров - резонно е да се раздели тази собственост, да се продаде, но трябва да се направи 
една актуална пазарна оценка към днешна дата.
М. Джартова - оценката, възложена от Общината, е изготвена преди няколко седмици. 
Общината има сключен договор по ЗОП с "Инвестстрой-92" ЕООД за възлагане на оценки. 
Не вижда как може да се възложи оценяване от друг оценител.
арх. Др. Йосифов - счита, че цената е добра. Минала е оценката по надлежния ред. И трябва 
да се радват, че има интерес, че има искане за изкупуването, собствениците на "Щастливеца" 
ще направят нещо хубаво за града, за туристическия поток.
Пл. Петров - напълно подкрепя изказването на арх. Др. Йосифов.

Комисията не приема предложението на Якоб ван Бейлен за отлагане на точката, докато се 
представят още 2 оценки от независими регистрирани оценители:
ЗА -3 ; ПРОТИВ- 6; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2

Комисията приема основното предложение:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

8 - 2226 /17.06.2022: Предварително съшасие по реда на чл. 29, ал. 1 от 3033, гр.Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

9 - 2187 / 23.05.2022: Жалба във връзка с необходимостта от извършване на незабавни ремонтни
работи на ул. "Панайот Типографов", гр. Велико Търново
Становище на комисията: Пл. Петров дава думата на жалбоподателите.
Представители на жалбоподателите - излагат проблемите, свързани с ул. "Панайот 
Типографов", с настилката, с ВиК тръбите, които не са сменяни от 1951 г. Никой не взема 
решения за осъществяването на ремонт. Няколко пъти е включвана тази улица в Бюджета, 
но улицата отново си стои неремонтирана. Трудно проходима с автомобил, таксиметровите 
шофьори отказват да влязат до улицата. Павета вече няма. Всички живущи плащат данъци. 
Там живеят много възрастни хора. Има компрометирана подпорна стена на тази улица, за 
която трябва да се вземат спешни мерки, експертна комисия трябва да направи проверка. 
След всеки ремонт на ВиК по улицата всички камъни и павета изчезват.
Пл. Петров - въпрос към г-жа Йонкова - има ли право общинският съвет да постави условие, 
ако се осъществи сделката за продажбата на хотела на ТД "Трапезица", парите да се ползват 
само за ремонт на пътна инфраструктура.
Д. Йонкова - не смята, че може да се поставят условия.
М. Маринов - всички продажби, които са по параграф 40, се обвързват с инвестиционната 
програма по разпореждане на министерство на финансите.
арх. Др. Йосифов - внася разяснение за въпросните улици: има изготвена проектна 
документация, в момента се съгласува с Министерство на културата. Тя обхваща 4 улици - 
"Панайот Типографов", "Резервоарска", "Колю Гайтанджията" и още една. Възложено е 
проектиране, проектите се изготвени и са на съгласуване в момента в министерството. Чака
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се становище от там,след което предстои изваждане на разрешение за строеж и финансиране 
за въпросните обекти Като там се предвижда и подмяна на цялата водопроводна мрежа. За 
съжаление никой от общинският съвет в момента не може да повлияе на ВиК дружеството. 
Те копаят и заминават. Общините са изключително зависими от държавата, от 
министерствата. Сроковете за съгласуване може да се проточат и предвид политическата 
обстановка. Но уверява всички присъстващи, че към момента се работи усърдно по това. 
Пл. Петров - предлага да изчакат становището от общинска администрация, както по тази 
жалба, така и по другата за ул. "Резервоарска” и ул. "Стефан Караджа".

Комисията изчаква становището от общинска администрация, което да бъде изпратено на 
жалбоподателите.

10 - 2229 / 21.06.2022: Жалба от живущите на ул. "Резервоарска и ул. "Стефан Караджа", гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията изчаква становището от общинска администрация, 
което да бъде изпратено на жалбоподателите.

11 - 2243 / 22.06.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Организация на 
движението, паркинги и гаражи" ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2244 / 22.06.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Инвестстрой-92" ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението: /
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 П

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

4 от 4 23.6.2022 п. 11:19



Firefox

Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 32
Днес, 22.06.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
• СунайМунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Зорница Кънчева - началник отдел "ОС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред

1 - 2206 /13.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за опазване на околната среда на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2209 /17.06.2022: График на заседанията на ВТОбС за второ полугодие на 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2210 /17.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за възлагане извършването на 
дейности, свързани с подготовката за приватизация или със следприватизационен контрол, 
включително процесуално представителство в Община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

1 от 3

4 - 2214 /17.06.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: П. Тюфекчиев - ще се въздържи при гласуването на тази точка, 
още преди 10 години трябваше да се приключи с тази съсобственост и да остане само
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собственост на Общината, за да може да си го пусне чисто на търг.
Т. Нанев - смята, че ще стане хубаво, ще се инвестират средства, ще привлича туристи. 
Е. Коев - няма ли и трети съсобственик.
М. Джартова - имаше, но третият съсобственик междувременно е продал частта си на 
фирмата-заявител и остават двама съсобственици.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

5-2218 /17.06.2022: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Рада войвода"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2219 /17.06.2022: Освобождаване от заплащане на наем
Становище на комисията: Д. Хаджийски - против е освобождаването. Фирмата знае, че през 
лятото столът не работи, в договорът е включено.
Г. Марков - от коя година е договорът.
М. Джартова - от 2020 г. Процедурата е била обжалвана и доста време са били по съдилища. 
В. Дончева - досега освобождавали ли са ги предните лета.
М. Джартова - предните две лета са освобождавани всички, но е било във връзка с ковид и с 
епидемиологичната обстановка.
П. Тюфекчиев - какво е основанието в момента за освобождаването.
Г. Марков - мотивите са: "поради лятна ваканция на учениците, наемателят не извършва 
никаква дейности..". Това не са форсмажорни обстоятелства.

Комисията не приема предложението:
ЗА -1; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -6

7 - 2220 /17.06.2022: Изменение на Решение №862/24.02.2022г. на Великотърновски общински 
съвет
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2222 /17.06.2022: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Пламъче"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2223 / 17.06.2022: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Шареният замък"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2224 /17.06.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново / СК"Ивайло"/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
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ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2225 /17.06.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2226 /17.06.2022: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 3033, гр.Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението: 7
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 /7

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

Днес, 22.06.2022, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още
Зорница Кънчева - началник отдел "ОС" 
Маринела Джартова - началник отдел "УС" 
Паша Илиева - директор ОП "Зелени системи"

1 - 2205 /13.06.2022: Увеличаване броя на щатните бройки на ОП "Зелени системи", гр. Велико 
Търново, и отразяване на промените в Правилника за организацията и управлението на дейността 
на ОП "Зелени системи"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 - 2206 /13.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за опазване на околната среда на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2209 /17.06.2022: График на заседанията на ВТОбС за второ полугодие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2210 /17.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за възлагане извършването на 
дейности, свързани с подготовката за приватизация или със следприватизационен контрол, 
включително процесуално представителство в Община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2220 / 17.06.2022: Изменение на Решение №862/24.02.2022г. на Великотърновски общински
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Председател: Йорданка Стефанова
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съвет
Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2226 / 17.06.2022: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ЗО320р.Велико Търново

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 31
Днес, 23.06.2022, от 13:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по
ПГОБК/".

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Дневен ред

1 - 2187 / 23.05.2022: Жалба във връзка с необходимостта от извършване на незабавни ремонтни 
работи на ул. "Панайот Типографов", гр. Велико Търново
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - да се изпрати писмо до ВиК дружеството 
относно описаната необходимост от почистване на шахтите.

Комисията изисква да се изпрати жалбата до ВиК "Йовковци" ООД във връзка е 
необходимостта от почистване на шахтите.
Комисията изчаква становище от общинска администрация, което да бъден изпратено на 
жалбоподателите.

ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

2 - 2192 / 25.05.2022: Публикуван проект на предложение за изменение и допълнение на Наредбата 
за възлагане извършването на дейности, свързани с подготовката за приватизация или със 
следприватизационен контрол, включително процесуално представителство в Община Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема за сведение:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2206 /13.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за опазване на околната среда на 
община Велико Търново
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - в чл. 39 - вместо съкращението "т." да се 
изпише думата "тон".

Комисията приема предложението заедно е корекцията в чл.39 - вместо съкращението "т." да 
се изпише цялата дума "тон":
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ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2209 /17.06.2022: График на заседанията на ВТОбС за второ полугодие на 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2210 /17.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за възлагане извършването на 
дейности, свързани с подготовката за приватизация или със следприватизационен контрол, 
включително процесуално представителство в Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

л

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Нормативно-правна уредба и обществен ред
/ПК по НПУОР/ 

ПРОТОКОЛ № 38
Днес, 23.06.2022, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• СунайМунков 

Присъствали още
Зорница Кънчева - началник отдел "ОС"
инж. Паша Илиева - директор ОП "Зелени системи"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред

1 - 2205 /13.06.2022: Увеличаване броя на щатните бройки на ОП "Зелени системи", гр. Велико 
Търново, и отразяване на промените в Правилника за организацията и управлението на дейността 
на ОП "Зелени системи"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2206 /13.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за опазване на околната среда на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2209 / 17.06.2022: График на заседанията на ВТОбС за второ полугодие на 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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Становище на комисията: Г. Евтимова - по отношение текста на Декларацията: в забележка 
т.1 да придобие следния вид - "Вярното обстоятелство се подчертава.", и т. 2 да придобие 
следния вид - "При наличие на декларирано обстоятелство се прилага копие от него."
- в края на декларацията - вместо "Заверил служител от администрация на Община Велико 
Търново" да се замени с "Декларатори".

Комисията приема предложението заедно с направените корекции:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2241 / 22.06.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Комплексен онкологичен 
центьр-Велико търново" ЕООД
Становище на комисията: Р. Иванов - всички са запознати, че по Закона за публичните 
предприятия са изпуснали всички възможни срокове за откриване на конкурсните 
процедури. За да се изпълнят ангажиментите по отношение на закона, трябва да се 
предприеме процедура за стартиране на конкурсите. Подготвените материали от него за 
четирите дружества, са в суров вид. Отправя молба за активно участие от всички, за да се 
изчистят текстовете. Нека пристъпят към разглеждането им едно по едно, започват с 
предложенията за медицинските дружества, като първо е "КОЦ-Велико Търново" ЕООД.
Д. Йонкова - от администрацията смятат, че трябва за лечебните заведения не трябва да е 
такъв подходът, а следва да се ръководят изцяло по наредба № 9, по която си има специален 
ред за провеждане на конкурсите.
Д. Козовска - в проекта на публичната покана са описали начина на провеждане на конкурса, 
като той е воден от наредба № 9.
Д. Йонкова - има си специален ред за провеждане на конкурсите за възлагане на 
управлението на лечебните заведения.
Д. Козовска - тоест ще ползват методиката, която е приложение към наредбата на общинския 
съвет, но тя само ще допълва, водеща трябва да е наредба № 9. Трябва да се разграничат 
трите етапа на провеждане на конкурса. Трябва да има 30 дневен срок за подаване на 
документите. Начинът на подаване на документи на кандидатстващите - в един плик се 
запечатва концепцията, в друг плик се запечатват описаните документи, и всички заедно се 
слагат в общ плик. Всеки плик се надписва какво е. По реда на наредба № 9 до отваряне на 
плика с концепцията се достига тогава, когато е допуснат кандидатът. Начинът, по който се 
оценява - минималната оценка, при която може да бъде допуснат кандидатът до събеседване 
или интервю, е 4,50 по наредба № 9, а по наредбата на общината е 4,00. Има и друг момент - 
ако няма кандидати, се прави ново обявление, но вече срокът за подаване на документи е 15- 
дневен. Задължително се обявяват темите за събеседване.
Р. Иванов - няма да коментира защо всичко това не е било чуто като становище на ниво 
приемане на наредбата на общината. Толкова дълго време беше обсъждана наредбата.
Срокът за подаване на документите е 30 дни и в предложенията в момента. Дали етапите са 
фиксирани като три - проверка и подбор на документи, концепция, интервю, същото е 
описано и в общинската наредба, без значение, че не са посочени като етап 1,2 и 3. Изниква 
по-важният въпрос, кой закон е приложимият - закона за лечебни заведения, съответно 
наредба № 9, или закона за публични предприятия. Кой е общият закон и кой е специалният. 
Д. Йонкова - според тяхното мнение следва да спазват наредба № 9.
Р. Иванов - каква е практиката на агенцията за публичните предприятия, по кое се движи - 
по наредба № 9 или по 31111.
Д. Йонкова - не може да каже каква е практиката на други общински съвети и т.н.
Г. Евтимова - тази наредба № 9 би следвало след приемане на закона, да бъде актуализирана. 
Логиката е такава.
арх. Др. Йосифов - изказване по отношение конкурентното начало, нека има 
равнопоставеност между кандидатите във връзка с представяне на концепция или програма. 
Р. Иванов - предлага до "концепция" да добавят в скоби "програма".
Р. Иванов - предлага прецизиране на текстовете относно представяне на документите в 
пликове по отношение на т. 4.
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Предложени корекции по текста на предложението:
- добавя се нова т. 2.14, където се изписва текст, съгласно чл. 20, ал.З от Закона за публичните 
предприятия - "Не работи по служебно или по трудово правоотношение, освен като 
преподавател във виеше училище и/или като лекари или лекари по дентална медицина в 
лечебно заведение по смисъла на Закона за лечебните заведения.". Съществуващата точка 
2.14 става точка 2.15.
- добавя се нов абзац след изброените точки 2.1-2.15: "За удостоверяване на посочените 
обстоятелства, кандидатите попълват декларация по образец - приложение към Публичната 
покана. Проверката за наличие на обстоятелствата по т. 2.1-2.9 и 2.15 се извършва от 
Комисията за номиниране и провеждане на конкурсни процедури при проверката за 
допустимостта на кандидата. Проверката за наличие на обстоятелствата по т. 2.10-2.14 се 
извършва преди назначаването на избрания кандидат."
- навсякъде, където е изписано "концепция" да бъде допълнено с "програма" в скоби.
- първият абзац след т.4.8 придобива следния вид: "Концепцията включва постигането на 
главните цели от Политиката на община Велико Търново за участие в публични 
предприятия, мисията на дружеството и специфичните стратегически цели поставени пред 
оперативното управление на дружеството."
- вторият абзац след т.4.8 с текст "Документите за кандидатстване се подават в запечатан 
непрозрачен плик с ненарушена цялост и с надпис „За участие в конкурс за Управител на 
„Комплексен онкологичен център -  Велико Търново“ ЕООД.“ На плика се отбелязват името 
на кандидата, адрес за кореспонденция, телефон и/или имейл адрес за връзка." се изменя със 
следния текст: "Към заявлението за участието в конкурса се прилагат два отделни плика, 
както следва:
плик№1: съдържа необходимите документи, удостоверяващи съответствието на кандидатите с 
изискванията за участие;
плик № 2: съдържащ писмената разработка на концепцията по т. 4.8.
Плик № 1 и № 2 се поставят в един общ запечатан непрозрачен плик с ненарушена цялост и с 
надпис „За участие в конкурс за Управител на „Комплексен онкологичен център -  Велико 
Търново“ ЕООД.“ На плика се отбелязват името на кандидата, адрес за кореспонденция, 
телефон и/или имейл адрес за връзка.
Подаването на документите се завежда в специален регистър по реда на постъпването им, за 
което се издава удостоверение, в което се посочва името на кандидата, името на подателя, 
датата и часът на приемането на документите и длъжността, за която кандидатства. При 
явяване пред комисията всеки кандидат представя освен документ за самоличност и 
издаденото му удостоверение."

- в т. 5 - "Структурирано интервю" да се допълни със "събеседване" в скоби.
- т. 6 - допълва се в началото на изречението "Великотърновски общински съвет".

Комисията приема предложението заедно с направените корекции:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията изисква от общинска администрация до сесията да направи запитване в Агенция 
за публични предприятия и контрол кой е приложимият закон при конкурсни процедури за 
управители на лечебни заведения - Закона за публични предприятия или Закона за лечебните 
заведения, съответно Наредба № 9.
ЗА- 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

6 - 2242 / 22.06.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Център за кожно- 
венерически заболявания-Велико Търново" ЕООД
Становище на комисията: Предложени корекции по текста на предложението:
- добавя се нова т. 2.14, където се изписва текст, съгласно чл. 20, ал.З от Закона за публичните 
предприятия - "Не работи по служебно или по трудово правоотношение, освен като
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преподавател във виеше училище и/или като лекари или лекари по дентална медицина в 
лечебно заведение по смисъла на Закона за лечебните заведения.". Съществуващата точка 
2.14 става точка 2.15.
- добавя се нов абзац след изброените точки 2.1-2.15: "За удостоверяване на посочените 
обстоятелства, кандидатите попълват декларация по образец - приложение към Публичната 
покана. Проверката за наличие на обстоятелствата по т. 2.1-2.9 и 2.15 се извършва от 
Комисията за номиниране и провеждане на конкурсни процедури при проверката за 
допустимостта на кандидата. Проверката за наличие на обстоятелствата по т. 2.10-2.14 се 
извършва преди назначаването на избрания кандидат."
- навсякъде, кьдето е изписано "концепция" да бъде допълнено с "програма" в скоби.
- първият абзац след т.4.8 придобива следния вид: "Концепцията включва постигането на 
главните цели от Политиката на община Велико Търново за участие в публични 
предприятия, мисията на дружеството и специфичните стратегически цели поставени пред 
оперативното управление на дружеството."
- вторият абзац след т.4.8 с текст "Документите за кандидатстване се подават в запечатан 
непрозрачен плик с ненарушена цялост и с надпис „За участие в конкурс за Управител на 
„Център по кожно-венерически заболявания -  Велико Търново“ ЕООД.“ На плика се 
отбелязват името на кандидата, адрес за кореспонденция, телефон и/или имейл адрес за 
връзка." се изменя със следния текст: "Към заявлението за участието в конкурса се прилагат 
два отделни плика, както следва:
плик№1: съдържа необходимите документи, удостоверяващи съответствието на кандидатите с 
изискванията за участие;
плик № 2: съдържащ писмената разработка на концепцията по т. 4.8.
Плик № 1 и № 2 се поставят в един общ запечатан непрозрачен плик с ненарушена цялост и с 
надпис „За участие в конкурс за Управител на „Център по кожно-венерически заболявания -  
Велико Търново“ ЕООД.“ На плика се отбелязват името на кандидата, адрес за 
кореспонденция, телефон и/или имейл адрес за връзка.
Подаването на документите се завежда в специален регистър по реда на постъпването им, за 
което се издава удостоверение, в което се посочва името на кандидата, името на подателя, 
датата и часът на приемането на документите и длъжността, за която кандидатства. При 
явяване пред комисията всеки кандидат представя освен документ за самоличност и 
издаденото му удостоверение."

- в т. 5 - "Структурирано интервю" да се допълни със "събеседване" в скоби.
- т. 6 - допълва се в началото на изречението "Великотърновски общински съвет".

Комисията приема предложението заедно с направените корекции:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2243 / 22.06.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Организация на 
движението, паркинги и гаражи" ЕООД
Становище на комисията: Предложени корекции по текста на предложението:
- навсякъде, кьдето е изписано "концепция" да бъде допълнено с "програма" в скоби.
- в т. 2 - Критерии - се добавя нов обзац със следния текст: "За удостоверяване на посочените 
обстоятелства, кандидатите попълват декларация по образец - приложение към Публичната 
покана. Проверката за наличие на обстоятелствата по чл. 20, ал. 1, т. 1-8 и 13 се извършва от 
Комисията за номиниране и провеждане на конкурсни процедури при проверката за 
допустимостта на кандидата. Проверката за наличие на обстоятелствата по чл. 20, ал. 1, т. 9 -  
12 и чл. 20, ал. 3 се извършва преди сключваненето на договор за управление с избрания 
кандидат."
- първият абзац след т. 4.8 придобива следния вид: "Концепцията включва постигането на 
главните цели от Политиката на община Велико Търново за участие в публични 
предприятия, мисията на дружеството и специфичните стратегически цели поставени пред 
оперативното управление на дружеството."
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- в т. 5 - "Структурирано интервю" да се допълни със "събеседване" в скоби.
- т. 6 - допълва се в началото на изречението "Великотърновски общински съвет".

Комисията приема предложението заедно с направените корекции:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2244 / 22.06.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Инвестстрой-92" ЕООД 
Становище на комисията: Р. Иванов - във връзка с възникналата необходимост за промяна 
на правоотношението с предишния управител на "Инвестстрой-92", поради това че тя 
нямаше необходимото изискване по ЗУТ, нека арх. Др. Йосифов да каже как трябва да бъде 
изписано коректно.
арх. Др. Йосифов и Р. Иванов - към т. 2 Критерии да се допълни в края "и чл. 167 във вр с чл. 
229 от ЗУТ"

Предложени корекции по текста на предложението:
- към т. 2 - да се допълни в края "и чл. 167 във връзка с чл. 229 от ЗУТ". Добавя се нов обзац 
със следния текст: "За удостоверяване на посочените обстоятелства, кандидатите попълват 
декларация по образец - приложение към Публичната покана. Проверката за наличие на 
обстоятелствата по чл. 20, ал. 1, т. 1-8 и 13 се извършва от Комисията за номиниране и 
провеждане на конкурсни процедури при проверката за допустимостта на кандидата. 
Проверката за наличие на обстоятелствата по чл. 20, ал. 1, т. 9 -1 2  и чл. 20, ал. 3 се извършва 
преди сключваненето на договор за управление с избрания кандидат."
- навсякъде, където е изписано "концепция" да бъде допълнено с "програма" в скоби.
- в т. 5 - "Структурирано интервю" да се допълни със "събеседване" в скоби.
- т. 6 - допълва се в началото на изречението "Великотърновски общински с ет".

/у
Комисията приема предложението заедно с корекциите: 
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 33
Днес, 23.06.2022, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Атанас Парушев
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Зорница Кънчева - началник отдел "ОС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Румен Петров - директор ОП "Младежки дом"

Дневен ред

1 - 2206 /13.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за опазване на околната среда на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2208 / 14.06.2022: Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за творческо 
определяне и разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различните форми за творческо 
развитие в Младежки дом - Велико Търново
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на Младежки дом и предлага 
на Великотърновски общински съвет следния проект за решение:

1. По пи 5.1 в раздел 1 от Статута - Стипендии за деца и младежи на родители с минимални 
доходи, утвърждава:
Ивалина г Николова -1 6  г., обучаваща се в Музикална школа - цигулка с музикален
педагог Веселин Върбанов;
Елица j Христова -13 г., обучаваща се в Музикална школа - цигулка с музикален
педагог Петя Владкова;
Биляна Тодорова -13  г., обучаваща се в Музикална школа - флейта с музикален
педагог Жана Шимидова;
Мериам ! Омар -12  г., обучаваща се в Музикална школа - пиано с
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музикален педагог Светлана Арнаудова;
Кремена Банкова -9  г., обучаваща се в Музикална школа - пиано с музикален педагог
Светлана Арнаудова.

2. По т. 5.2 в раздел I  от Статута - Стипендии за деца и младежи с проявени творчески 
възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, национални и 
международни конкурси, утвърждава:
Натали Стефанова -Юг., обучаваща се в Музикална школа - пиано с музикален
педагог Мариана Тодорова;
Радина Бонева -12  г., обучаваща се във "Виргиния балет" с балетен педагог
Виргиния Казарина;
Богдана i Лещакова -1 7  г., обучаваща се във "Виргиния балет " с балетен педагог
Виргиния Казарина;
Кристин j ж Сутрова -15  г., обучаваща се във "Виргиния балет" с балетен педагог
Виргиния Казарина;
Лея Николова -10  г., обучаваща се във "Виргиния балет " с балетен педагог Виргиния
Казарина;
Красияна Гърдева -11 г., обучаваща се във "Виргиния балет" с балетен педагог
Виргиния Казарина;
Иван Кидиков -12  г., обучаващ се в Музикална школа - акордеон с музикален педагог
Станимир Демирев.

ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2209 /17.06.2022: График на заседанията на ВТОбС за второ полугодие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2210 /17.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за възлагане извършването на 
дейности, свързани с подготовката за приватизация или със следприватизационен контрол, 
включително процесуално представителство в Община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2218 /17.06.2022: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Рада войвода"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2219 /17.06.2022: Освобождаване от заплащане на наем
Становище на комисията: Ж. Желев - изискал е договора за наем, от който е видно, че е 
стандартен договор. Това предизвиква въпрос защо тази фирма иска такова освобождаване. 
Защо администрацията не отговори, че не може, а трябва да минава през общински съвет.
М. Джартова - хората свикнаха да бъдат освобождавани масово по време на ковид 
пандемията, исканията продължават. Без решение на общински съвет не може да се освободи 
от наем.
Ж. Желев - защо не им се върне отговор, че не може.
М. Джартова - не би могла да знае какъв ще бъде отговорът на общинския съвет.
Г. Недев - какъв е размерът на наема.
М. Джартова - 2242 лв. Може би би било по-добре да се сключват договорите за учебни 
години, а не за календарни.
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M. Трифонов - след като са подписали договор, в който не е посочено, че няма да заплащат 
наем през лятната ваканция, няма какво да направят повече. Одобряването на 
освобождаването може и да е справедливо, но ще завалят молби за освобождаване отвсякъде. 
В. Дончева - докога им е договорът.
М. Джартова - до 2025 г.
М. Михалев - има ли основание да смятат, че въпросната фирма е изпитала сериозни 
затруднения през миналата година, за да иска такова освобождаване в рамките на 2 месеца. 
Ако нямат такива сериозни затруднения, и са подписали такъв договор, в който не е ясно 
разписано да не се плаща наем през лятната ваканция, да не се освобождават. Нека да е 
равно за всички.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 0; ПРОТИВ - 7; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

7 - 2222 /17.06.2022: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Пламъче"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2223 /17.06.2022: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Шареният замък"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е-0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 45
Днес, 23.06.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Гюнай Далоолу 

Присъствали още
Мариян Маринов - директори дирекция "БФ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Зорница Кънчева - началник отдел "ОС"
Паша Илиева - директор ОП "Зелени системи"
Димчо Йовков - отдел "УС"
д-р Мария Рачева - управител "КОЦ-В. Търново" ЕООД 
д-р Теодора Чолакова - управител "ЦКВЗ-В. Търново" ЕООД 
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД

Дневен ред

1 - 2194 / 27.05.2022: Информация за дейността на търговските дружества през 2021 г., в които
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2211 / 17.06.2022: Покана от Управителя на "Пазари-Велико Търново" ООД, гр. Велико Търново 
за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на "Пазари-Велико Търново" ООД, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 2228 / 20.06.2022: Свикано редовно годишно Общо събрание на акционерите на "Общинска 
банка" АД, гр. София
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2215 /17.06.2022: Сключване на договор за управление на Общинско еднолично търговско 
дружество "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД, гр. Велико Търново", до 
провеждане на конкурс
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2216 /17.06.2022: Сключване на договор за управление на Общинско еднолично търговско 
дружество "Комплексен онкологичен център - 
Велико Търново" ЕООД, до провеждане на конкурс 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 2217 /17.06.2022: Сключване на договор за управление на Общинско еднолично търговско 
дружество " Център за кожно-венерически заболявалия - Велико Търново" ЕООД, до провеждане 
на конкурс
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2212 /17.06.2022: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.05.2022 
г. на Община Велико Търново
Становище на комисията: М. Маринов - предлага да бъде допълнено приложение № 2 към 
бюджета за 2022г. с т. 46 - "Отчетник Общинско депо за строителни отпадъци и земни маси", 
за да има право Общината да заплаща транспортните разходи, тъй като до с. Шереметя няма 
регулярен транспорт.

ПК по БФ приема предложението за допълнение на приложение № 2 към бюджета за 2022 г.

Комисията по ИВ приема основното предложение:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

8 - 2198 / 08.06.2022: Регистриран одитор за извършване на независим финансов одит на ГФО на 
"КОЦ - В. Търново" ЕООД
Становище на комисията: Р. Иванов - предлага следния проект за решение:
1. Великотърновски общински съвет избира регистриран одитор Елена Илиева за
извършване на одит и заверка на годишния финансов отчет на дружеството за 2021 г.
2. Великотърновски общински съвет избира регистриран одитор Елена i Илиева за
извършване на одит и заверка на годишния финансов отчет за 2022 г.

Комисията приема предложението от Р. Иванов: 
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

9 - 2205 / 13.06.2022: Увеличаване броя на щатните бройки на ОП "Зелени системи", гр. Велико 
Търново, и отразяване на промените в Правилника за организацията и управлението на дейността
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на ОП "Зелени системи"
Становище на комисията: Е. Чамуркова - винаги, когато й се е налагало, от предприятието 
са реагирали адекватно и светкавично. Благодари и се надява и занапред да е така.
К. Широкова - защо новите сандъци за цветя по площадките са намалели
3. Кънчева - вземат се, подновяват се, после се връщат обратно.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2206 /13.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за опазване на околната среда на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2210 /17.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за възлагане извършването на 
дейности, свързани с подготовката за приватизация или със следприватизационен контрол, 
включително процесуално представителство в Община Велико Търново 
Становище на комисията: Ст. Витанов - напълно удовлетворен, че администрацията 
предлага тези промени, за да няма такива волни или неволни "инфекции".
Д. Йонкова - предложението е в резултат на предложение на няколко общински съветници.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2221 /17.06.2022: Съгласие за кандидатстване на Сдружение " Баскетболен клуб Етър - 49" с 
проект "Обновяване на съществуващата подова настилка в баскетболна зала на СК "Ивайло", 
финансиран от Министерство на младежта и спорта 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2209 /17.06.2022: График на заседанията на ВТОбС за второ полугодие на 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2241 / 22.06.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Комплексен онкологичен 
център-Велико тьрново" ЕООД
Становище на комисията: Р. Иванов дава думата на Гергана Евтимова да изложи пред 
комисията какво са решили на заседанието на ПК по НПУОР.
Г. Евтимова - в комисията по НПУОР се направиха няколко корекции в предложенията за 
провеждане на конкурси, които предлага на Великотърновски общински съвет. И се взе още 
едно решение - общинска администрация да направи запитване в Агенцията за публичните 
предприятия до сесията кой закон е водещ при конкурсите за лечебните заведения - закона за 
публичните предприятия или закона за лечебните заведения, съответно наредба № 9.
Д. Йонкова - няма как да се разчита, че от Агенцията ще върнат отговор до сесията.
Г. Евтимова - но може да се направи опит.
Хр. Стоев - по отношение на т. 1.2.1, трето тире - текстът в този му вид да отпадне.

Комисията не приема предложението на Хр. Стоев:
ЗА - 2; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 4
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Комисията приема основното предложение:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

15 - 2242 / 22.06.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Център за кожно- 
венерически заболявания-Велико Търново" ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2243 / 22.06.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Организация на 
движението, паркинги и гаражи" ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 ?

17 - 2244 / 22.06.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на естстрой-92" ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 38
Днес, 23.06.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова

Присъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Гюнай Далоолу 

Присъствали още
Мариян Маринов - директори дирекция "БФ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Зорница Кънчева - началник отдел "ОС"
Паша Илиева - директор ОП "Зелени системи"
Димчо Йовков - отдел "УС"
д-р Мария Рачева - управител "КОЦ-В. Търново" ЕООД 
д-р Теодора Чолакова - управител "ЦКВЗ-В. Търново" ЕООД 
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД

Дневен ред

1 - 2194 / 27.05.2022: Информация за дейността на търговските дружества през 2021 г., в които
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

2 - 2211 /17.06.2022: Покана от Управителя на "Пазари-Велико Търново" ООД, гр. Велико Търново 
за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на "Пазари-Велико Търново" ООД, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0
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3 - 2228 / 20.06.2022: Свикано редовно годишно Общо събрание на акционерите на "Общинска 
банка" АД, гр. София
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

4 - 2212 /17.06.2022: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.05.2022 
г. на Община Велико Търново
Становище на комисията: М. Маринов - предлагат да бъде допълнено приложение № 2 към 
бюджета за 2022г. с т. 46 - "Отчетник Общинско депо за строителни отпадъци и земни маси", 
за да има право Общината да заплаща транспортните разходи, тъй като до с. Шереметя няма 
регулярен транспорт.

Комисията приема предложението за допълнение на приложение № 2 към бюджета за 2022г.: 
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2

Комисията приема предложението заедно с приетото допълнение на приложение № 2 към 
решението за бюджета за 2022 г.:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2

5 - 2205 /13.06.2022: Увеличаване броя на щатните бройки на ОП "Зелени системи", гр. Велико 
Търново, и отразяване на промените в Правилника за организацията и управлението на дейността 
на ОП "Зелени системи"
Становище на комисията: Е. Чамуркова - винаги, когато й се е налагало, от предприятието 
са реагирали адекватно и светкавично. Благодари и се надява и занапред да е така.
К. Широкова - защо новите сандъци за цветя по площадките са намалели
3. Кънчева - вземат се, подновяват се, после се връщат обратно.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

6 - 2206 /13.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за опазване на околната среда на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

7 - 2209 /17.06.2022: График на заседанията на ВТОбС за второ полугодие на 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

8 - 2221 / 17.06.2022: Съгласие за кандидатстване на Сдружение " Баскетболен клуб Етър - 49" с 
проект "Обновяване на съществуващата подова настилка в баскетболна зала на СК "Ивайло", 
финансиран от Министерство на младежта и спорта 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0
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9 - 2210 / 17.06.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за възлагане извършването на 
дейности, свързани с подготовката за приватизация или със следприватизационен контрол, 
включително процесуално представителство в Община Велико Търново 
Становище на комисията: Ст. Витанов - напълно удовлетворен, че администрацията 
предлага тези промени, за да няма такива волни или неволни "инфекции".
Д. Йонкова - предложението е в резултат на предложение на няколко общински съветници.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

10 - 2214 /17.06.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - Общината трябва да помага там където може, за 
да се развива бизнесът. Логично изниква въпросът защо в продължение на 15 години не е 
влязла с задълженията си да използва имота. Ако откажат да го купят на тази цена, 
Общината ще може да го пусне на търг. И второ - ако се стигне до успешна сделка, какво ще 
се случи с тези пари, за какво ще се разходят.
К. Широкова - съдбата на този имот е ясна от доста време. Подкрепя предложението парите 
от сделката да се използват за ремонт на улиците в града.
Р. Иванов - няма как да се поставят условия как ще се харчат парите. Ако някога Общината е 
имала намерение да инициира нещо с този имот, е щяла да го направи. Част от колегите са 
предложили още оценки, част от колегите предлага целево разходване на средствата от 
сделката. На този етап общинският съвет трябва да реши съгласен ли е да продаде своята 
част или не.
Ст. Витанов - на 16 февруари е подадено заявление за ликвидиране на съсобственост. Знаело 
се е, че около 1 300 000 лв. биха могли да влязат в бюджета на Общината. Нормално е 
администрацията да сподели за тези пари, които може да влязат в Общината, каква е идеята, 
за какво ще бъдат харчени.
Р. Иванов - ако се обвърже тази сделка с условие, какво предлага г-н Витанов да бъде то.
Ст. Витанов - какъв е проблемът кметът да представи вижданията и плановете за разходване 
на този приход, ако се сключи сделката.
К. Широкова - счита, че е редно всяка една група да си направи предложение за какво да се 
ползват тези пари, от тяхната група са се обединили около едно предложение.
Кр. Каракоцев - това, че се обвързва дадено решение с условие, не е нещо непознато, правено 
и преди.
Р. Иванов - не и за продажба на имот.
Ст. Антонов - би предложил с парите от тази сделка да се изгради 3-етажен надземен паркинг. 
Въпросът е дали нещо, което е добър материален актив на топ място в града с добра цена, ще 
влезе в бюджета на Общината и няма да се разбере къде ще отиде.
Р. Иванов - няма нито една разпоредителна сделка при продажба на имот или 
приватизационна сделка, при която да са посочили условие.
М. Трифонов - има инвестиционна програма, която всички са я гласували. В нея само една 
малка част са покрити, има редица точки, които очакват финансиране. Ако се погледне 
инвестиц. програма, ще се види къде евентуално могат да бъдат разходени средствата. 
Уважава идеята на г-н Антонов за изграждането на паркинг, но нека да се запише в 
Инвестиционната програма, и ако няма възможност за финансиране, да търсят такава.
Кр. Каракоцев - той е предложил в инвестиционната програма да влезе паркинг на старото 
военно училище, но не се прие. Почти е убеден, че ако пак го предложи, пак няма да се 
приеме.
В. Дончева - какъв е приоритетът, не може инвестиционната програма да е приоритет, 
защото предните години показват, че не е никакъв приоритет. Би било добре тези средства и 
други големи средства да отиват за подобряване на инфраструктурата на града.
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P. Иванов - няма разминавания във вижданията, всички искат подобряване на 
инфраструктурата.
Ж. Желев - има ли информация от фирмата какво възнамеряват да правят с имота.
Ю. Тонкова - смята, че трябва да има корекция на цената, предложената цена е малка. 
Предлага цената да е поне 800-1000 евро/кв.м.
Е. Чамуркова - не мисли, че Общината прави подарък, защото повече от 15 години не е 
правила нищо. Редно е да се уважава бизнес, който инвестира но време на криза, а не да се 
извиват ръце с голяма цена.
Ю. Тонкова - ще предложи конкретна цена на сесията.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

11 - 2219 /17.06.2022: Освобождаване от заплащане на наем 
Становище на комисията: Комисията не приема предложението: 
ЗА - 3; ПРОТИВ - 4; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

12 - 2227 /17.06.2022: Създаване на социална услуга "Дневен център за подрсрепа на деца с тежки 
множествени увреждания и техните семейства", гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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